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Vraag om uitleg van mevrouw Khadija Zamouri aan mevrouw Elke Van den Brandt, 

collegevoorzitter, bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en Stedelijk beleid 

Onderwerp: Kinderarmoede in het Brussels Hoofdstedelijk Gewest 

 

Op dinsdag 26 november 2019 organiseerde de Koning Boudewijnstichting een colloquium 

naar aanleiding van hun recent onderzoek naar armoede onder kinderen in onze hoofdstad. 

 

Het onderzoek hanteerde een lijst met 17 items om de deprivatie bij kinderen te meten. Deze 

items hebben betrekking op toegang tot gezond eten, tot degelijke kledij, uitrusting voor 

ontspanning buitenshuis of tot vrijetijdsactiviteiten?  

 

Indien een kind geen toegang heeft of zich meer dan drie items niet kan veroorloven, dan is er 

sprake van deprivatie.  

 

Uit dit onderzoek blijkt dat ons Brussels Hoofdstedelijk Gewest het hoogste percentage 

gedepriveerde kinderen telt (29 %), in vergelijking met de andere gewesten (22 % in Wallonië 

en 8 % in Vlaanderen).  

 

Ik had u hierover graag volgende vragen gesteld: 

 

1. In de vorige legislatuur werd een kinderarmoedebestrijdingsplan 2016-2020 gelanceerd. 

Is er een evaluatie beschikbaar van het plan? Zo ja, wat zijn de belangrijkste conclusies uit het 

evaluatierapport. 

 

2. Is het College ook van plan om een nieuw kinderarmoedebestrijdingsplan op te maken? 

Zo ja, wordt dit een plan opgesteld in samenwerking met het Brussels Hoofdstedelijk Gewest 

en de Cocof?  

 

 


